
Motie Plasticvrije terrassen

De gemeenteraad van Rotterdam, in vergadering bijeen op donderdag 1 juni 2023 ter
bespreking van 'Nota Samen SchoonR 2023-2026',

Constaterende dat

• In het stroomgebied van de Rotte op dit moment 7 horecabedrijven op vrijwillige basis
een plasticvrij terras hebben;

• Op een plasticvrij terras geen verpakkingen of andere plastic producten aanwezig zijn
en derhalve niets kan wegwaaien;

Overwegende dat

• Horecaondernemers advies en hulp kunnen krijgen van andere horecaondernemers
bij het omschakelen naar plasticvrij;

• De praktijk uitwijst dat omschakeling rendabel is en veelal leidt tot een hogere marge;
• De gemeenteraad van Rotterdam heeft vastgesteld om in 2030 de hoeveelheid

zwerfafval in onze wateren terug te dringen met 90 procent;
• Met plasticvrije terrassen de hoeveelheid zwerfafval in het water bij de bron wordt

teruggedrongen;
• Een plasticvrij-terras, ondanks de grote voordelen, een marginaal verschijnsel is en

uitrol naar alle terrassen in Rotterdam op vrijwillige basis niet spoedig in het verschiet
ligt;

Verzoekt het college om

• Bij aanvraag of verlenging van een exploitatievergunning horeca met terras als
voorwaarde te stellen dat het terras plasticvrij is;

En gaat over tot de orde van de dag.




